
Setkání pastorační rady dne 22. listopadu 2022 

Přítomni: 
P. Josef Pecinovský (JP), David Baran (DB), Marek Botek (MB), František Holík (FH), 
Romana Hokynářová (RH), Lída Karasová (LK), Pavel Šlégl (PŠ) 

Omluveni: Daniel Feranc (DF), Lukáš Porcal (LP), Ivan Vykypěl (IV) 
 

Úvodní modlitba, kterou vedl JP. 

Kontrola plnění úkolů předcházející pastorační rady (6.9.2022) formálně neproběhla, ale: 

 Výuka náboženství byla vyřešena a probíhá, rovněž je nabízená svátost smíření pro 
děti ve čtvrtek před prvním pátkem v měsíci. 

 Probíhají zkoušky chrámového sboru, biblické hodiny, setkávání maminek na 
rodičovské (ve změněnou dobu, pondělí) i setkávání seniorů. 

 9.10. se skupina Živého růžence setkala na společnou modlitbu v kostele. 
 I přes zvýšené náklady na energie, je provoz farnosti finančně zajištěn. 
 Farní charita pod vedením RH úspěšně pokračuje ve svých aktivitách, byl realizován 

mimořádný sběr a výdej šatstva v sobotu 15.10. Informace jsou zveřejňované 
v radničních novinách. 

 Od poslední pastorační rady nebyly realizované „důležité“ sbírky, doporučení AS, aby 
byly některé z nich vyhlašovány v ohláškách, vedeme v patrnosti. 

 
Z programu aktuální pastorační rady: 

Ekonomické záležitosti 

 Proběhla diskuse k dokumentům Majetek církve a Financování církve, vytvořeným 
arcibiskupstvím pražským pro pastorační a ekonomické rady. Závěr: je dobře, že byl 
tento materiál vytvořen, i když s některými body nesouhlasíme. Vzhledem k situaci 
v naší farnosti se nás bezprostředně dotýká pouze malá část uvedených bodů. 

 DB podal výklad k nevýhodám svěřeneckých fondů. 
 DB byl delegován na setkání členů pastoračních rad s panem arcibiskupem 5.1.2023 

v komunitním centru Matky Terezy 
 Bude obnovená činnost ekonomické rady farnosti, do které je za pastorační radu 

jmenován DB a členové rady jsou žádání o návrh dalších dvou vhodných kandidátů. 
 JP stručně představil aktuální finanční situaci na základě výkazu hospodaření. Zvýšení 

cen se podepsalo negativně, ale farnost má dostatek prostředků pro předvídatelnou 
budoucnost a plní své závazky k arcibiskupství  

Aktivity ve farnosti 

 První tři adventní čtvrtky budou opět místo mší v 18:00 rorátní mše od 6:00 (včetně 
Slavnosti Panny Marie počaté bez poskvrny prvotního hříchu, 8.12.). Poslední adventní 
čtvrtek (22.12.) se vrátíme k původnímu rozložení a bohoslužba bude opět (pouze) 
večer v 18.00 hodin. Před mší svatou bude od 17.00 hodin příležitost ke svátosti smíření. 

 Výjimečně bude zařazena rorátní mše svatá v pátek 23.12., a to od 6:00. Po mši svaté 
bude společná snídaně na faře a pak následná příprava kostela na vánoční 
svátky (instalace betléma, vánočních stromků, vánoční výzdoba...) 

 Mše s roráty budou také první tři adventní soboty od 8:00. V sobotu 24.12. je Štědrý 
den, kdy odpoledne a večer budou vánoční vigilie, takže mše svatá v 8.00 hodin 
výjimečně nebude. 



 Mikulášská slavnost pro děti proběhne 5.12., od 16:30; začátek s bohoslužbou slova 
v kostele a následně krátký program na faře, příp. na farní zahradě. 

 JP zjistí, zda adventní věnec pro kostel připraví jako tradičně rodina Koprova, nebo letos 
uděláme změnu; vánoční stromky zajistí FH. 

 Vánoční úklid proběhne poslední sobotu před Štědrým dnem. 
 Na Štědrý den bude 15:00 bohoslužba slova doprovázená fujarami s následným krátkým 

povídáním o tomto nástroji;  a noční mše svatá. 
 V neděli 25.12. bude dopolední mše svatá (9:30) se zpěvy Rybovy mše vánoční. 
 Aktuální pořad bohoslužeb v radničních novinách je řešen formou odkazu na webové 

stránky farnosti. Farnost má také vlastní facebookový účet. 
 JP byl pozván na neformální jednání s panem starostou, na kterém se mimo jiné 

dozvěděl, že pan starosta by rád někdy na oplátku přišel do farnosti a setkal se např. se 
seniory. 

 PŠ předložil první návrh aktivit na příští Noc kostelů. 

Zprávy z farní charity 

 Paní ředitelka mluvila s místostarostkou paní Vedralovou a předběžně domluvila 
přednášku městské policie pro setkání seniorů, bude-li o ní zájem na téma osobní 
bezpečnosti a rovněž přednášku pana Lukáše Mejsnara o tom, na jaké dávky v nouzi či 
jiné zastání mají nárok. 

 Příprava farního plesu pokračuje, aktuálně je plánované setkání RH a FH ohledně počtu 
řádných a čestných vstupenek. Podařilo se zajistit i náš obvyklý sál, máme domluvenou 
kapelu, předtančení i občerstvení 

 8.1. bude charita pořádat tříkrálový koncert jako vyvrcholení tříkrálové sbírky, která je 
také připravovaná. 

 
Příští termín pastorační rady se bude konat 14. února 2023 od 19 hod. 

Zapsal Marek Botek 

 


